



**FARMOSA** 古城假期旅游(新)有限公司  
HOLIDAY TOUR (S) PTE LTD TA. 426

101 UPPER CROSS STREET, #B1-19/20 PEOPLE'S PARK CENTRE, S'PORE 058357.

TOUR TEL: (65) 6534 1133 FAX: (65) 65342888 TICKETING TEL: (65) 65341234 FAX: (65) 65343786

E-mail: sales@farmosa.com.sg Co. Regn. No. 198202509H

# 4D3N HANOI + HALONG BAY (Glory Legend Cruise)

**Buy 3 Adt  
Get 1 Adt FREE**  
(Min. 04 Adult)

JetAsia



Validity : 04 NOV 2018 - 31 DEC 2019 (GV 02) (LAND TOUR)

SINGAPORE AIRLINES Vietnam Airlines

## DAY (01) ARRIVE HANOI ~ HANOI CITY TOUR

(LCH & DNR)

Meet & greet service by local tour guide at Noi Bai international airport (New Terminal GATE A 02) then transfer for hotel check in. However, hotel standard check in time starts from 1400 hours, early check into hotel rooms are subject to hotel room availabilities or at hotel's own discretions. Continue for Hanoi city tour and visit to **Ho Chi Minh Mausoleum Complex ~ Ba Dinh Square, Uncle Ho's Stilt House, walk pass Mango Alley, Botanical Garden and the Presidential Palace ~ Former Residence Of The Governor Of Indochina.** After 1954 it was named the Presidential Palace and became the place where Ho Chi Minh lived and worked until he passed away in 1969. **On the way out visit One Pillar Pagoda, the pagoda was constructed in 1049 by King Ly Thai Tong;** however, in 1954 the pagoda was destroyed by the French before their withdrawer. After taking over the city on October 10<sup>th</sup> 1954, Vietnam Ministry of Culture restored the pagoda. The pagoda of today remains since this restoration. **Follows with visit to Temple Of Literature (First University In Vietnam), Tran Quoc Pagoda, photo stops at Hanoi Opera House & St. Joseph Cathedral also Hoan Kiem Lake, then to Hanoi Old Quarter ~ The 36 Ancient Streets.** Guests may enjoy free time for shopping activities @ Hanoi Old Quarter; recommended streets for shopping activities such as: **Hang Gai Street** for silk materials and embroidery products, **Cau Go Street** for women's accessories, **Hang Dau Street** for shoes, **Hang Hom Street** for lacquer ware and handicrafts made by bamboo materials. Assemble as per agreed schedule for dinner arrangement at local restaurants, after dinner transfer back to hotel and tour programs end.

在 Noi Bai 国际机场 (New Terminal GATE A 02) 与当地导游会面并迎接服务, 然后转乘酒店办理入住手续。但酒店标准入住时间从 1400 小时开始, 提前入住酒店客房需视酒店客房供应情况而定。或由酒店自行决定。继续河内城市之旅, 参观胡志明陵墓~巴亭广场, 何叔叔高跷屋, 步行通过芒果巷, 植物园和总统府~印度支那总督故居。1954 年后, 它被命名为总统府, 并成为胡志明生活和工作的地方, 直到他于 1969 年去世。在出发的路上参观一座宝塔, 这座宝塔于 1049 年由 King Ly Thai Tong 建造; 然而, 在 1954 年, 这座宝塔在撤离之前被法国人摧毁了。1954 年 10 月 10 日接管该市后, 越南文化部恢复了宝塔。自恢复以来, 今天的宝塔仍然存在。随后 参观文庙 (越南第一大学), Tran Quoc Pagoda, 在河内歌剧院和圣约瑟夫大教堂以及还剑湖的照片, 然后到河内老城区~36 条古街道。客人可以享受在 Hanoi Old Quarter 购物活动的空闲时间; 推荐街道自由购物活动, 例如: Hang Gai Street 的于丝绸材料和刺绣产品, Cau Go Street 的女士配饰的, Hang Dau Street 的鞋子的, Hang Hom Street 的漆器的和由竹材料制成的手工艺品。按照约定的时间安排在当地餐馆安排晚餐, 晚餐后返回酒店, 旅游项目结束。

## DAY (02) HANOI > HALONG BAY (OVERNIGHT ON BOARD GLORY LEGEND CRUISE)

(B/L/D)

Assemble as per agreed schedule at hotel's lobby for SEAT IN COACH SHARING transfer services to HA LONG BAY, operates by Glory Legend Cruise Company. Appointed tour guide in HANOI will not escort guests for overnight tour in HA LONG BAY. **Cruise operator will provide program coordinator to escort guests from HANOI TO HA LONG & VICE VERSA also for tour commentaries at local attractions.** Tour programs highlight of the day ~ HA LONG BAY, approximately 03 hours scenic drive along the country side or 180 km away from HANOI. **Where are we cruising ..... head towards LUON CAVE sail thru beautiful SOI SIM BEACH,** passed by Fighting Cock Islet, Incense Burner Islet, Stone Dog Islet. **Visit LUON CAVE by small boat paddled by local fisherman or self-kayaking.** Continue sailing to TI TOP BEACH, guests may enjoy swimming activities here also climb to the hill top for panoramic view of HALONG BAY. Lastly, we will anchor boat nearby to LUON BO area. Tour programs continue with cooking demonstration on the sun deck, learn how to make Vietnamese fresh spring rolls. **Dinner will start around 1930 hours and dress code is casual.** Guests' may order fruit juices, bottled drinking water, beers or wines at own expenses (affordable and minimal costs only). In the evening guests may also enjoy board and card games or join the squid fishing on board with crew members (without charges), enjoy a night with blanket of stars.

按照商定的时间表在酒店大堂组装, 以便在荣耀传奇游轮公司运营的下龙湾乘坐长途汽车服务。在河内任命的导游将不会护送客人在下龙湾过夜游览。游轮公司将提供项目协调员护送客人从河内到下龙湾, 以便在当地景点进行旅游评论。当天的旅游节目重点~下龙湾, 沿着乡村景区开车约 03 小时或距离河内 180 公里。我们在哪里起航朝着 Luon Cave (神秘洞) 航行, 穿过美丽的 Soi Sim (沉巷) 海滩, 经过战斗公鸡岛, 香炉岛, 石狗岛。乘坐由当地渔民划船的小船或自助皮划艇游览 Luon Cave。继续航行至 TI TOP BEACH (基托夫海滩), 客人在这里享受游泳活动, 也可以爬到山顶欣赏下龙湾的全景。最后, 我们将把船停靠在 Luon Bo 地区附近。旅游项目继续在阳光甲板上进行烹饪示范, 学习如何制作越南新鲜春卷。晚餐将于 19:30 左右开始, 着装要求休闲。客人可以自费订购果汁, 瓶装饮用水, 啤酒或葡萄酒 (仅限经济实惠且费用最低)。晚上, 客人还可以享受登机牌和纸牌游戏, 或与船员一起钓鱼鱿鱼 (不收费), 享受夜晚的星星毯。

## DAY (03) HALONG BAY > HANOI

(B/L/D)

Enjoy sun rise view on this beautiful bay, continental breakfast will serve on board. **We will visit SUNG SOT CAVE (SURPRISED CAVE).** Ascending to the grotto, the way is covered by trees and foliage, and consists of great paved stone blocks. Inside, it is partitioned into two chambers; the first one being similar to a wide theatre hall. Many strangely shaped stalactites hang from the high ceiling. A narrow passage leads to the second room, where a flow of light meets visitors. The chamber is so immense it could contain thousands of people at one time. At the deepest point of the grotto, a "royal garden" appears with a clear pond and a seemingly fascinating landscape of mountains. Enjoy lunch serves on board then disembark at Tuan Chau Tourists' Harbor and return Hanoi. Local representative will pick up guests for dinner arrangement at local restaurant, then back to hotel and tour programs end.

您可以在这个美丽的海湾欣赏日出美景, 并在船上享用欧式早餐。我们将参观 SUNG SOT CAVE (惊喜洞穴)。登上石窟, 途中被树木和树叶所覆盖, 由巨大的铺砌石块组成。在里面, 它被分成两个室; 第一个类似于宽阔的剧院大厅。许多形状奇特的钟乳石悬挂在高高的天花板上。一条狭窄的通道通向第二个房间, 在那里一道光线与游客相遇。这个房间非常庞大, 一次可容纳数千人。在石窟的最深处, 一个“皇家花园”出现了一个清澈的池塘和一个看似迷人的山脉景观。享受船上午餐, 然后在团洲游客港下船, 返回河内。当地代表将接待客人在当地餐厅安排晚餐, 然后返回酒店和旅游项目结束

## DAY (04) DEPART HANOI

(BREAKFAST ONLY)

Assemble as per agreed schedule at hotel's lobby for pre-arranged transfer services to airport, flight home with "AN AMAZING HOLIDAY EXPERIENCE IN VIETNAM".

按照商定的时间表安排在酒店大堂安排预先安排的机场接送服务, 航班之家享有“越南的神奇体验”。



# FARMOSA 右城假期旅遊(新)有限公司

## HOLIDAY TOUR (S) PTE LTD TA.426

101 UPPER CROSS STREET, #B1-19/20 PEOPLE'S PARK CENTRE, S'PORE 058357.

**TOUR TEL: (65) 6534 1133 FAX: (65) 65342888 TICKETING TEL: (65) 65341234 FAX: (65) 65343786**

E-mail: sales@farmosa.com.sg Co. Regn. No. 198202509H

PROPOSED HOTEL(S)	TRP/TWIN	SGL	CWB	CNB	HANOI HTL EXT PR/PN		
					TRP	TWN	CNB
AUTHENTIC HOTEL CHURCH BOUTIQUE HANG GAI HOTEL	449	599	349	239	120	80	15
HTL KURETAKESO T N 84 THANG LONG OPERA HOTEL	479	649	369	249	140	95	15
GRAND CITITEL HTL HANOI THE LIGHT HOTEL	509	699	389	269	160	105	20
Public Holiday Surcharge: 31 Aug - 02 Sep / 24 & 31 Dec 18 / 28 Apr - 05 May 19 / 31 Aug - 02 Sep 19 / 24 & 31 Dec 19 : ADD \$45 per person							
Public Holiday Surcharge: 01-10 Feb 19 : ADD \$80 per person							
GALA Dinner Surcharge on Halong Bay Cruise: 24 & 31 Dec 18 / 24 & 31 Dec 19: ADD \$45 per person							

### **Packages Includes: (LAND ONLY) - SIC-04D-185501 (Updated: 14/07/18)**

- ✓ 2 nights' accommodation in HANOI as above proposed hotels + daily buffet breakfast.
- ✓ **1 night experience on board of GLORY LEGEND CRUISE (22 CABINS TYPE) MANAGED BY PELICAN LUXURY CRUISE CO.**
- ✓ Comprehensive tour programs on board of cruise inclusive KAYAKING, COOKING CLASS & FISHING ACTIVITIES.
- ✓ Cruise operators will provide transfer services based on SEAT IN COACH SHARING TYPE >>> HANOI > HALONG > HANOI SECTORS.
- ✓ Guided tour programs, admission fees to all attractions and meals arrangements as mentioned in proposed tour itinerary.
- ✓ Tour commentaries by local tour guide will conduct in ENGLISH language.
- ✓ One bottle of filtered drinking water will provide daily on coach.

### **Package Exclude:**

- Return Airfare & Airport taxes
- Tipping for Guide & Driver SGD\$5 p/person/day (Pre - collect in Singapore)